## Invitation

Since its establishment, Pan American Lung Kong Tin Yee Association (PALKA) has always upheld the principle of "劉關張趙" are one family" and carry forward the "忠義仁勇" the moral legacy of our forebears. Our association ties thrives on spirit of mutual love and support. Based on these shared values and missions, we are pleased to welcome all delegates to come and celebrate the 24th fraternal convention, which will be held in Los Angeles, California, USA from 9/12 to 9/15/2025.

This convention was carefully planned, inviting leaders from all over Pan America to discuss association affairs, enjoy family ties, and exchange/discuss future development directions. This convention is not only an important gathering to build on the past and forge ahead into the future, but also a valuable opportunity to strengthen ties and promote cooperation between all Lung Kong Association chapters. We cordially invite your organization to participate in this grand event and cooperate with this great project.

The convention preparatory committee plans to compile a special issue of historical significance to systematically record the history of various local associations. Therefore, please provide relevant history, recent activities, articles and photos for publishing. An organizational chart and/or hierarchy would be welcome.

We also would like to invite enthusiastic leaders from your association to serve in the convention as the honorary chairs.

Attached are donation/advertising guidelines and rewarding methods for the convention.

Sincerely,

Pan American Lung Kong Association Chairman **David Kwan** 

Los Angeles Lung Kong Tin Yee Association Chairman William Cheung

Convention Committee Director **Ted Cheung** 

Convention Committee Secretary Gary Kwan



## 美洲龍岡親義總公所第二十四屆懇親代表大會籌備委員會 PALKA 24th FRATERNAL CONVENTION PREPARATORY COMMITTEE

989 N. Broadway, Los Angeles, CA 90012 Tel: 626-427-4060 Email: losangeleslungkong@gmail.com

## 公函

美洲龍岡親義總公所自成立以來,始終秉承四姓一家親、弘揚祖德、互助互愛的精 神,致力於凝聚四姓力量,促進美洲各地龍岡親義公所聯誼與發展。基於此共同之情感 與使命,我們欣然迎來第二十四屆懇親代表大會,並將於二零二五年九月十二日至九月 十五日在美國加州洛杉磯隆重舉行。

本屆懇親大會由籌備委員會精心策劃,廣邀美洲各地世長世誼齊聚一堂,共商公所 政務,暢敘親情,同時就未來發展方向進行交流與討論。此屆代表大會不僅是一次承先 啟後、繼往開來之重要聚會, 更是加強聯繫、促進合作之寶貴契機。敬請貴公所組團參 加, 共襄盛舉。

大會計劃編一部有歷史意義特刊來系統記錄各地區公所史蹟,故請各公所惠賜有關 貴公所史略、近年活動、鴻文及照片,以便刊登。

大會有意禮聘貴公所熱心世長世誼擔任大會職位,請將貴公所二零二五年職員表賜 下。

兹檢附大會代表召集辦法, 募捐獎勵辦法及報名表格各一份隨函付上。肅此,

此致

美洲龍岡親義總公所主席

關泰和

羅省龍岡親義公所主席

張展鵬

懇親大會籌備委員會主任

張永中

懇親大會籌備委員會秘書長

關質聰

敬激 二零二五年三月十五日